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Vragen van het lid Groot (PvdA) aan de staatssecretaris van Financiën over de 
belastingopbrengsten op de BES-eilanden (ingezonden 21 maart 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Eilanden lopen weg»?1 

Vraag 2
Is het waar dat van de zijde van het ministerie van Financiën is geweigerd de 
vertegenwoordigers van de BES-eilanden informatie te geven over de 
vermoedelijke belastinginkomsten op de BES-eilanden?  Zo ja, waarom is dat 
gebeurd? 

Vraag 3
Hoeveel bedroegen de belastinginkomsten op de BES-eilanden in de jaren 
2009, 2010 en 2011? 

Vraag 4
Indien de cijfers over het jaar 2011 nog niet definitief zijn, tussen welke 
brandbreedtes zullen de opbrengsten vermoedelijk liggen? 

Vraag 5
Wat was de gewenste opbrengst van de belastingen in 2011, waarop de 
tarieven waren gebaseerd? 

Vraag 6
Welke kwalitatieve verschillen in belastingheffing doen zich voor tussen de 
drie eilanden?

1 Antilliaans Dagblad, 17 maart 2012.

Tweede Kamer, vergaderjaar 2011–2012, Vragen


